

Weekly Agenda (26) 14/04/2024 - 18/04/2024

Admin Notes الملاحظات الإدارية

- تبدأ إجازة الربيع من الأحد القادم 31/3، ونباشر الدوام بإذن الله يوم الأحد 14/4 أو يوم الإثنين 15/4 حسب عطلة عيد الفطر المبارك، أعاده الله عليكم جميعاً بالخير والبركات.
- تذكير: مسابقة الـ Spelling Bee السنوية ستقام في شهر مايو. يرجى الاطلاع على [الرسالة](#) للحصول على كافة التفاصيل وتشجيع أطفالكم على التدريب خلال العطلة.
- استخدام الأجهزة الالكترونية عند الأطفال الصغار لفترات غير محسوبة - وخصوصاً في الإجازات الطويلة - له آثار مدمرة على نمو الأطفال وعلى تركيزهم مما يؤثر على صحتهم العقلية والنفسية؛ لذا نوصيكم وبشدة بالتحكم في هذا الموضوع وفي نفس الوقت مراقبة ما يشاهده الأطفال على وسائل التواصل الاجتماعي مثل التيك توك واليوتيوب وغيرها فكلها تساهم في تكوين أفكار وسلوكيات وشخصيات أبنائنا.
- Spring break begins on Sunday, 31st of March, and we come back to school on Sunday, 14th of April, or Monday the 15th; depending on the Eid holiday.
- Gentle reminder: The annual Spelling Bee competition will take place in May. Please find the [letter](#) with all the details, and encourage your children to practice during the holiday.
- Children using electronic devices for long periods of time -especially during long holidays- has terrible effects on their development and concentration, which affects their mental and psychological health. Therefore, we strongly urge you to control this issue and monitor what children watch on social media like TikTok and YouTube as they contribute to shaping our children's thoughts, behaviours, and personalities.

Weekly Plans **الخطط الأسبوعية**

14/04/2024 - 18/04/2024		Resources
Grade (1) Boys	Grade (1) Girls	Grade (1) Resources
Grade (2) Boys	Grade (2) Girls	Grade (2) Resources
Grade (3) Boys	Grade (3) Girls	Grade (3) Resources
Grade (4) Boys	Grade (4) Girls	Grade (4) Resources

[End of Agenda]